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Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

8. kalendárny týždeň 

 

 

Pondelok 17.2:  

V pondelok ráno po administratíve som mal príjemné stretnutie a to konkrétne 

s pánom trénerom Martinom Drábom, ktorý mi doniesol pohár pre víťaza 

z nedele. Veľmi ma potešil tento pohár a samozrejme ešte raz ďakujem, za veľmi 

peknú prezentáciu našej obce aj v oblasti športu. Doobeda som mal ešte stretnutie 

s pani Martinou Frnovou ohľadom bufetu na blížiacu sa fašiangovú zábavu. Toto 

stretnutie bolo veľmi konštruktívne a teším sa, že všetko išlo hladko a bez 

najmenších problémov.  

V pondelok prišla na obecný úrad nová tlačiareň, ktorá je kapacitne a aj 

technologicky úplne inde. Tu by som chcel poznamenať, že táto tlačiareň bola 

zakúpená z dotácii a teda nešlo na ňu z obecného rozpočtu nič.  

Starú tlačiareň sme dali do našej základnej školy, kde bude ešte dlho slúžiť, 

potrebám našich učiteliek a detí.  

V pondelok som bol ešte v Turčianskych Tepliciach na spoločnom obecnom 

úrade zaniesť podklady na spracovanie.  

Doobeda som bol na pracovnej návšteve v klube dôchodcov, kde sme sa dohodli, 

že budú robiť program pochovávania basy v pondelok 25.2.2025. Veľmi ma 

potešil prístup našich spoluobčianok a aj ich ochota pomôcť. 
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Utorok 18.2.:  

V utorok vyšiel v regionálnych novinách článok o našom fašiangovom sprievode 

v našej obci. Článok bol tematicky zameraný aj na nezdar z minulých fašiangov 

a myslím, že to vyšlo celkom dobre. Naozaj ma to úprimne potešilo a už teraz sa 

môžete tešiť, na ďalšie články v týchto regionálnych novinách.  

V utorok som okrem nejakej administratívy riešil spolu s pracovníčkou obce 

prípravu, na blížiace sa zastupiteľstvo a hlavne podklady pre komisiu životného 

prostredia. 

Streda 19.2. :  

Ráno som mal na programe administratívu. V doobedných hodinách som mal 

telefonát zo zamestnancom VLM, ktorý mi oznámil, že kamión na dolnom konci 

pretrhol nejaký kábel. Našťastie to bol nefunkčný telefónny kábel a nebolo viac 

treba riešiť.  

V utorok sme spolu s projektovou manažérkou riešili detaily obstarávania na 

minibáger, ktorý máme schválený z ministerstva životného prostredia. Doobeda 

som telefonický rozhovor so športovým redaktorom regionálnych novín, 

ohľadom možnosti spolupráce pri článkoch o obci. Prvá lastovička bude už 

čoskoro. 

Mal som ešte jeden telefonický rozhovor zo zamestnankyňou ministerstva 

investícii ohľadom aktuálnych výziev. Viac informácii čoskoro. 
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Štvrtok 20.2. :  

Vo štvrtok sme boli spolu s pracovníčkou obce v Martine na nákup rôzneho 

materiálu pre blížiacu sa hasičskú zábavu.  

Piatok 21.2:  

V piatok som bol riešiť nákup materiálu na pracovníkov z úradu práce. Riešili 

sme aj tombolové lístky na hasičskú zábavu. V piatok som mali doplňovačku na 

podklady pre kontajnerové stojiská, na ktoré sme dostali dotáciu z ministerstva 

životného prostredia. 

Poobede hasiči začali s chystaním sály na sobotu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4 
 

Slovo na záver:  

 

Úloha týždňa bolo kúrenie kinosály na hasičskú zábavu a veci s tým spojené. Rád 

by som sa aj touto cestou poďakoval všetkým, ktorí sa aktívne podieľali. 

Nesmieme zabudnúť ani na zamestnancov obecného úradu a samozrejme hasičov. 

Cez týždeň sme riešili pre občanov aj novú možnosť vyjadrenia svojho názoru na 

aktuálne témy, formou obecného „referenda“ alebo nazývané aj prieskum. 

Rozprúdila sa ku tomu aj diskusia, ktorá bola trochu divná a plná emócii ale 

všetko bolo vysvetlené a ešte raz bude vysvetlené v mojom videu a budem o tom 

hovoriť aj na obecnom zastupiteľstve. 

Ohľadom fašiangovej zábavy, by som povedal len toľko, že ma nesmierne teší 

ako sa ku tomu postavili naši hasiči a trochu ma mrzí účasť na tejto akcií. 

V každom prípade bola to podarená akcia aj keď nie každému sa páčila.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 26.2.2025 


